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Sitno, 28 grudnia 2018 r. 

ST.0002.VIII.IV.2018 

 

Protokół Nr IV/2018 

Rady Gminy Sitno 

z dnia 28 grudnia 2018 roku 

 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie uchwał: 

 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na 2018 

rok (21) 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

7. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni obecni: 

1. Władysław Stanisław Wydmański – Przewodniczący Rady Gminy 

2. Antoni Marian Gazda – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

3. Adam Mazurek  

4. Grażyna Małgorzata Blaszka  

5. Kamil Pyś  

6. Krzysztof Blaszka  

7. Krzysztof Zwolak  

8. Lech Brzozowski  

9. Leszek Krzysztof Kozak  

10. Radosław Kwapisz  

11. Tomasz Gąsior  

12. Violetta Iwona Wiech 

13. Jan Andrzej Ryszczuk 

 

Radni nieobecni: 

1. Kazimierz Tokarz  

2. Roksana Natalia Kotarska – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
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Ad. 1 

Otwarcie obrad 

 

 Pan Władysław Wydmański Przewodniczący Rady Gminy Sitno – otworzył obrady  

IV Sesji Rady Gminy Sitno VIII kadencji. Na wstępie powitał Pana Wójta Krzysztofa Senia, 

Pana Sekretarza Mariana Bernata, Panią Skarbnik Jolantę Hryciuk, Kierownik GOPS Panią 

Barbarę Tor, Dyrektor Centrum Kultury z Biblioteką w Sitnie Panią Agnieszkę Grzesiuk, 

Radnego Powiatowego Pana Janusza Brzozowskiego, Dyrektorów Szkół, gości oraz radnych. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 12.00 i trwały do godz. 14.00. 

  

Ad. 2 

Stwierdzenie quorum 

 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że na sali obrad obecnych jest 13 radnych, wobec 

czego zachowane zostało wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Brak Pana Kazimierza Tokarza i Roksany Kotarskiej. 

Nadmienił, że na sesję oprócz dostarczonych uchwał zostały przygotowane jeszcze 3: 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2018; w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej gminy Sitno na lata 2018-2026; w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno. 

Poprosił o przegłosowanie porządku obrad wraz ze zmianami. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek 

obrad wraz ze zmianami. 

 

Głosowanie imienne w sprawie zmiany porządku obrad, dodanie projektów uchwał:  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2018; 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Sitno na lata 2018-2026; 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Sitno. 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Kamil Pyś - „za” 

5. Krzysztof Blaszka - „za” 

6. Krzysztof Zwolak – „za” 

7. Lech Brzozowski - „za” 

8. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

9. Radosław Kwapisz - „za” 

10. Tomasz Gąsior - „za” 

11. Violetta Iwona Wiech - „za” 

12. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

13. Jan Andrzej Ryszczuk – „za” 
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Radni nieobecni: 

1. Kazimierz Tokarz  

2. Roksana Natalia Kotarska  

 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za podjęciem porządku obrad głosowało – 

13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

Ad. 3 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 

 

Na sali obrad jest 13 radnych.  

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał i Wniosków 

weszli nw. Radni: Pan Tomasz Gąsior, Pan Kamil Pyś, Pan Radosław Kwapisz. 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie powołanie 

Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Głosowanie imienne w sprawie powołania Komisji Uchwał i Wniosków: 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Kamil Pyś - „za” 

5. Krzysztof Blaszka - „za” 

6. Krzysztof Zwolak – „za” 

7. Lech Brzozowski - „za” 

8. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

9. Radosław Kwapisz - „za” 

10. Tomasz Gąsior - „za” 

11. Violetta Iwona Wiech - „za” 

12. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

13. Jan Andrzej Ryszczuk – „za” 

Radni nieobecni: 

1. Kazimierz Tokarz  

2. Roksana Natalia Kotarska  

 

Zgłoszeni kandydaci zostali powołani do Komisji Uchwał i Wniosków przez Radnych - 

13 głosami za, wstrzymało się - 0, przeciw- 0.  
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Ad. 4 

Podjęcie uchwał: 

 

Pan Przewodniczący Władysław Wydmański poprosił Pana Kamila Pysia o odczytanie 

projektów uchwał. 

Pan Kamil Pyś odczytał kolejno projekty uchwał celem ich podjęcia: 

 

1. Uchwała Nr IV/21/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 28 grudnia 2018 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na 2018 

rok; 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

 

Głosowanie imienne zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii 

na 2018 rok: 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Kamil Pyś - „za” 

5. Krzysztof Blaszka - „za” 

6. Krzysztof Zwolak – „za” 

7. Lech Brzozowski - „za” 

8. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

9. Radosław Kwapisz - „za” 

10. Tomasz Gąsior - „za” 

11. Violetta Iwona Wiech - „za” 

12. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

13. Jan Andrzej Ryszczuk – „za” 

Radni nieobecni: 

1. Kazimierz Tokarz  

2. Roksana Natalia Kotarska  

 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13 

Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 
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Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego projektu uchwały. 

 

2. Uchwała Nr IV/22/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 28 grudnia 2018 r. 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2018 

 

Pan Przewodniczący poprosił Pana Radosława Kwapisza Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej o odczytanie protokołu z posiedzenia dotyczącego zaopiniowania zmian do 

powyższej uchwały. Zmiany zostały zaopiniowane pozytywnie. 

Pani Skarbnik w skrócie omówiła zmiany w budżecie gminy na rok 2018. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

 

Głosowanie imienne w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2018: 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Kamil Pyś - „za” 

5. Krzysztof Blaszka - „za” 

6. Krzysztof Zwolak – „za” 

7. Lech Brzozowski - „za” 

8. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

9. Radosław Kwapisz - „za” 

10. Tomasz Gąsior - „za” 

11. Violetta Iwona Wiech - „za” 

12. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

13. Jan Andrzej Ryszczuk – „za” 

Radni nieobecni: 

1. Kazimierz Tokarz  

2. Roksana Natalia Kotarska  

 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13 

Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

3. Uchwała Nr IV/23/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 28 grudnia 2018 r. 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Sitno na lata 2018-2026 

  

Pan Przewodniczący poinformował, że powyższy projekt uchwały jest konsekwencją 

poprzednio podjętej uchwały. 
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W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

 

Głosowanie imienne w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Sitno na 

lata 2018-2026: 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Kamil Pyś - „za” 

5. Krzysztof Blaszka - „za” 

6. Krzysztof Zwolak – „za” 

7. Lech Brzozowski - „za” 

8. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

9. Radosław Kwapisz - „za” 

10. Tomasz Gąsior - „za” 

11. Violetta Iwona Wiech - „za” 

12. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

13. Jan Andrzej Ryszczuk – „za” 

 

Radni nieobecni: 

1. Kazimierz Tokarz  

2. Roksana Natalia Kotarska  

 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13 

Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

 

4. Uchwała Nr IV/24/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 28 grudnia 2018 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno  

 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały dotyczy zgłoszenia 6 działek            

w celu przystąpienia do zmiany miejscowego plany zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Sitno. 

 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 
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Głosowanie imienne w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno: 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Kamil Pyś - „za” 

5. Krzysztof Blaszka - „za” 

6. Krzysztof Zwolak – „za” 

7. Lech Brzozowski - „za” 

8. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

9. Radosław Kwapisz - „za” 

10. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

11. Tomasz Gąsior - „za” 

12. Violetta Iwona Wiech - „za” 

13. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

Radni nieobecni: 

1. Kazimierz Tokarz  

2. Roksana Natalia Kotarska  

 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13 

Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

 

Ad.5 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy 

 

Pan Wójt poinformował o: 

 

1. Wigilii w Kolonii Sitno – podziękował osobom, które pomogły w realizacji spotkania z 

mieszkańcami; 

2. Zebraniach strażackich; 

3. Wyborach sołeckich wraz z wyborem delegatów do spółki wodnej– spotkania; 

4. Dom Senior plus – rozpoczęcie działalności styczeń 2019 r.; 

5. Spotkaniu z GDDKiA w sprawie zatok autobusowych; 

6. Realizacji rozbudowy drogi krajowej 74 przechodzącej przez gminę Sitno (2019 -2020); 

7. Planie zagospodarowania przestrzennego; 

8. Dzierżawie Ośrodka Zdrowia w Sitnie. 
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Ad. 6 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi 

 

Pani Violetta Wiech zapytała, czy transport do domu „Senior plus” zostanie 

przystosowany do potrzeb osób niepełnosprawnych? 

Pan Wójt odpowiedział, że chce, żeby kierowcy gminni dowozili mieszkańców do 

Domu Seniora.  Jeżeli zdarzy się, że zapisze się osoba niepełnosprawna, to będzie dążyć do 

tego, żeby pomóc jej w dotarciu na miejsce. 

Pan Krzysztof Zwolak zapytał o odśnieżanie dróg powiatowych w Cześnikach – 

niektóre nie są odśnieżane. 

Pan Wójt odpowiedział, że wspomniane drogi w Cześnikach są drogami gminnymi, 

dlatego też powiat ich nie odśnieża. Nadmienił, że gdy drogi będą zaśnieżone, prosi  

o poinformowanie pracownika odpowiedzialnego za odśnieżanie. 

Pan Władysław Wydmański poprosił o poprawę dróg osiedlowych w Jarosławcu. 

Pan Wójt odpowiedział, że temat zna, zaproponował realizację poprawy wczesną 

wiosną. 

Pan Władysław Wydmański chciałby jednak, żeby te drogi zostały w jakiś sposób 

poprawione wcześniej. 

Pan Wójt zaproponował wysłanie równiarki. 

Pan Władysław Wydmański podziękował. 

Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej w Jarosławcu Agnieszka Herc zabrała głos 

odnosząc się do skargi, która została złożona na jej osobę przez Panią Alinę M. Poprosiła  

o odczytanie jej na sesji. Odniosła się także do regulaminu wynagradzania pracowników 

niebędących nauczycielami, który jest nieaktualny. Dla przykładu podała wynagrodzenie 

pracownika gospodarczego, które oscyluje w granicach od 1276 zł do 1658 zł brutto. Stawki 

nie obejmują minimalnej krajowej. Dlatego też pracownicy w oświacie muszą doliczać 

premie, wysługę lat i około 300 zł, żeby osiągnęli minimalne wynagrodzenie. Poprosiła 

obecnych, że gdy będą pracować nad budżetem, to żeby pochylili się także nad aktualizacją 

regulaminu. 

Pani Monika Duras Dyrektor Zespołu Szkół posiada regulamin uaktualniony, 

zaopiniowany przez Związki Zawodowe. 

Pan Wójt poinformował, że temat był poruszany na ostatniej naradzie. Jest zdania,  

że wynagrodzenie pracowników zostanie wyrównane do obowiązującej minimalnej płacy. 

Pan Sekretarz odniósł się do tematu minimalnego wynagrodzenia dot. pracowników 

niebędących nauczycielami.  

Pan Przewodniczący poruszył temat światłowodów w gminie Sitno. Poprosił Pana 

Wójta o odpowiedź, w jakiej formie trzeba zgłaszać i w jaki sposób trzeba przekazywać 

informacje dotyczące obiektów, które nie są uwzględnione w spisie? 

Pan Leszek Kozak zapytał, dlaczego nie ma imion i nazwisk przy wykazie? 

Pan Wójt odpowiedział, że nie można podawać imion i nazwisk przy wykazie ze 

względu na „RODO”. Dodał, że firma zobowiązała się do wykonania max 15 % więcej 

przyłączy, a na tą chwilę już jest więcej, niż zamierzała wykonać. Dlatego prawdopodobnie 

będzie przeprowadzone losowanie. Przybliżył, w jakich miejscowościach występują 
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rozbieżności np.: w Karpiu i Jarosławcu. Firma na razie wygrała konkurs, złożyła wniosek do 

Urzędu Marszałkowskiego, zostały złożone konkretne adresy miejscowości, dlatego też  

w tym temacie nic nie zostanie zmienione. Gmina za własne środki będzie starać się 

negocjować realizację kolejnych punktów. Lista rezerwowa stanowi 200 dodatkowych 

punktów na całą gminę Sitno. 

Violetta Wiech zabrała głos, poinformowała, że w jej miejscowości są osoby zapisane 

we wniosku, które nie chcą korzystać z Internetu światłowodowego. Czy na poczet tych osób 

mogą wpisać się inne osoby? 

Pan Wójt nie chce nic obiecywać, bo to firma składała wniosek. Dodał, że kiedy firma 

zacznie działać na terenie, wystosuje odpowiednie zapytania. 

Pani Kazimiera Pardyka zapytała, skąd firma miała dostęp do bazy adresów? 

Nadmieniła, że w jej miejscowości jest około 5 pustostanów ujętych we wniosku. 

Pan Wójt wyjaśnił, na jakich zasadach zakładane będą światłowody. Odpowiedział, że 

firma prawdopodobnie przepisała punkty z map. Firma obsługuje całe Województwo 

Lubelskie. 

Pan Sekretarz zabrał głos i przybliżył, jakie trudności sprawia temat budowy 

światłowodu i przejścia przez działki mieszkańców, odniósł się do firmy INEA i poprzedniej 

firmy, która chciała zakładać światłowód - DERKOM. Jest zdania, że do każdego mieszkańca 

będzie podciągnięty światłowód. 

Pan Krzysztof Zwolak odniósł się do chodników w Cześnikach, które są usytuowane 

przy szosie. Od lat tłumaczył, że chodniki budowane na styku z szosą są niebezpieczne i po 

pewnym czasie ulegają zniszczeniu itp. 

Dalej trwają rozmowy na temat światłowodu pomiędzy Panem Wójtem, Radnymi  

i Sołtysami. 

Pan Przewodniczący sprostował wypowiedź Pana Sekretarza i zaznaczył, że firma 

INEA może położyć światłowód, lecz nie musi świadczyć usług. Bo świadczenie usług jest 

sprawą drugorzędną, reguluje to prawo telekomunikacyjne, dba o to UKE. Jak będzie 

konkurencyjna oferta, to na tym światłowodzie może świadczyć usługi inna firma 

telekomunikacyjna. Nie zgadza się z Panem Sekretarzem z tym, że do każdego będzie 

podciągnięty światłowód. Jeżeli dana firma wejdzie i uruchomi światłowód, to żadna inna 

firma nie weźmie już dofinansowania na ten światłowód na terenie gminy. 

Pan Wójt chce sprostować informacje przekazane przez Pana Sekretarza. Odczytał 

pismo skierowane do radnych i sołtysów. Ponownie powtarza, że firma INEA złożyła 

wniosek do Urzędu Marszałkowskiego na konkretne zabudowania. Na tę chwilę firma nie 

może nic zmienić w złożonym wniosku. Na terenie gminy występuje szkielet światłowodowy. 

Do tej sieci zostaną podpinane dane obiekty ujęte we wniosku. Firma zgodziła się wykonać 

15% więcej przyłączy(około 200 punktów) w zamian za to, żeby gmina nie pobierała opłat za 

zajecie pasa drogowego. Jeśli chodzi o pozostałe punkty, to już kwestia dogadania  

w późniejszym okresie, kiedy to firma będzie działać już na naszym terenie. Dodał, że adresy 

są zapisywane na odrębną listę rezerwową. 

Pani Sołtys ze Stabrowa zapytała, na jakiej podstawie zbierane zostały adresy 

zamieszkania do wniosku? 
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Pan Wójt poinformował, że był na spotkaniu w Starostwie w związku z powyższym 

tematem i przedstawiciel firmy nie był w stanie odpowiedzieć, na jakiej podstawie znalazły 

się te adresy. Dodał, że zbieranie informacji trwa lata. 

Pan Krzysztof Ożóg podobnie jak przedmówcy wskazał, że brakuje w wykazie 

numerów domów w jego miejscowości. 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że jest dużo niejasności i dopiero po spotkaniu z daną 

firmą na te i inne pytania będą w stanie odpowiedzieć. 

Pan Wójt ponownie wytłumaczył, na czym polega cała procedura. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że wcześniej wnioski składane były do DERKOMU, INEA 

jest to inna firma. Ma wątpliwości, co do wiarygodności firmy INEA. 

Pan Wójt odpowiedział, że INEA jest firmą nieporównywalnie większą od 

DERKOMU. Dodał, że oczywiście, że sami tego nie dadzą rady wykonać tylko wezmą 

podwykonawców. Derkom na pewno startował, ale nie miał takiego przebicia jak firma 

INEA.  

Dalej trwa rozmowa na temat światłowodów. 

Pan Władysław Wydmański zamyka dyskusję na temat światłowodu w gminie Sitno. 

Pan Czesław Gęborys zapytał, co ma zrobić z wykazem, który otrzymał? 

Pan Wójt odpowiedział, że przekazany został wykaz radnym i sołtysom w celu 

dopisania tych adresów, których nie ma na głównym wykazie.  

Pan Przewodniczący złożył życzenia obecnym na posiedzeniu i mieszkańcom gminy 

„Szczęśliwego Nowego Roku”. 

 

Ad. 7 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

zaproszonym gościom oraz radnym za czynny udział w obradach sesji.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

 

„Zamykam IV Sesję Rady Gminy Sitno” 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołował:                                                                           Przewodniczący Rady Gminy 

Krzysztof Prokopowicz            Władysław Wydmański 

   


